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Radni-Sesja

Protokół nr XII/2019
XII Sesja w dniu 25 czerwca 2019
Obrady rozpoczęto 25 czerwca 2019 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 16:56 tego samegodnia.

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków.

Obecni:

l. Łukasz Bednarski
2. Justyna Bestry
3. Hanna Grzywińska
4. Franciszek Jagielski
5. Andrzej Kuciński
6. Monika Kwidzyńska
7. Anna Paprocka
8. Józef Pietrzak
9. Łukasz Pietrzak
10. Dominika Piotrowska
11. Jolanta Rzeszotarska
12.KrzysztefSkrzyniecki
13. Marek Stawski
14.AleksanderWiehrowski
15. Konrad Zaporowicz

1. Otwarcie Sesji.

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak przywitał zebranychi otworzył XIISesjęRady Miasta Golubia-Dobrzynia.

2. Stwierdzenie quorum.

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził quorum, przy którym Rada
Miasta może obradować i podejmować prawomocne uchwały.

3. Wybór Sekretarza obrad.

Na Sekretarza obrad radni jednogłośnie wybrali Wiceprzewodniczącego Rady Miasta
p. Konrada Zaporowicza.



4. Wnioski do porządku obrad.

W tym punkcie wnioskównie stwierdzono.

5. Przyjęcie protokołów z IX Sesji Rady Miasta, z X Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta, oraz
XI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołów z IX Sesji Rady Miasta, z X Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta, oraz XI
Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘSIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:5
Wyniki imienne:
ZA (10)
Justyna Bestry, Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Anna Paprocka, JózefPietrzak,
Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska, Marek Stawski, Konrad
Zaporowicz
NIEOBECNI (5)
Łukasz Bednarski, Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Krzysztof Skrzyniecki,
Aleksander Wichrowski

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołów z IX Sesji Rady Miasta, z X Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta, oraz XI
Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta..

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:5
Wyniki imienne:
ZA (10)
Justyna Bestry, Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Anna Paprocka, Józef Pietrzak,
Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska, Marek Stawski, Konrad
Zaporowicz
NIEOBECNI (5)
Łukasz Bednarski, Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Krzysztof Skrzyniecki,
Aleksander Wichrowski

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołówz IX Sesji Rady Miasta, z X Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta, oraz XI
Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta..

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJESIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:5



Wyniki imienne:
ZA(10)
Justyna Bestry, Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Anna Paprocka, Józef Pietrzak,Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska, Marek Stawski, KonradZaporowicz
NIEOBECNI (5)
Łukasz Bednarski, Andrzej Kuciński, Monika Kwidzyńska, Krzysztof Skrzyniecki,Aleksander Wichrowski.

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Miasta z prac w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący komisji złożyli sprawozdaniaz prac komisji w okresie międzysesyjnymw następującej kolejności: Przewodnicząca komisji budżetu p. Jolanta Rzeszotarska,Przewodnicząca komisji infrastruktury p. Justyna Bestry, Przewodnicząca komisji skargwnioskówi petycji p. Anna Paprocka, Przewodniczący komisji komunalnejp. Józef Pietrzak,Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak odczytał sprawozdanie z posiedzeniakomisji oświaty.

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym w tym zwykonania uchwał.
W ramach swojego sprawozdania Burmistrz Miasta oddawał głos następującym osobom.

W dyskusji wzięli udział:
- Mariusz Piątkowski
- Barbara Wasiluk
- Anna Czarnecka
- Beata Meredyk-Chlebowska
- Marzena Peszyńska
- Piotr Floerke
- Piotr Sipak
- Małgorzata Brzóska

- Krzysztof Ośka
- Mariusz Piątkowski
- Róża Kopaczewska

Zastępca Burmistrza Miasta p. Róża Kopaczewska odczytała sprawozdanie z realizacjiuchwał Rady Miasta Golubia-Dobrzynia.

8. Interpelacje i zapytania radnych.

Radnyp. Józef Pietrzak:
1. Radnyp.Józef Pietrzak zapytał do kogo należy teren za halą rybną usytuowany przyposesji ul. Kościuszki 8A.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Konrad Zaporowicz:



1. Wiceprzewodniczący Rady Miasta zaproponował, aby skorzystać z usług portali
społecznościowych w celu zamieszczenia informacji dotyczących inwestycji
propagowanych na terenie miasta Golub-Dobrzyń.

Radnyp. Franciszek Jagielski:

l. Radny p. Franciszek Jagielski złożył zapytanie o możliwość zainstalowania
klimatyzacji w Sali nr 1 Urzędu Miasta.

2. W drugiej interpelacji radny p. Franciszek Jagielski zapytał o termin realizacji składu
wiat na odpady komunalneprzy ul. Charszewskiego do należytego porządku zgodnie
z obiecanymi terminami przez Wspólnoty Mieszkaniowe oraz właścicieli posesji.

Radna p. Dominika Piotrowska:

Na wstępnie radna p. Dominika Piotrowska złożyła podziękowania dla Przewodniczącego
Rady Miasta p. Łukasza Pietrzaka za wdrożenie pomysłu zamiany kubeczków z tworzywa
plastikowego na szklanki. Również złożyła podziękowania za nasadzenie drzew w Parku
Miejskim.

1. Pierwsza interpelacja radna p. Dominika Piotrowska zapytała o termin nasadzenia
drzew na Golubskiej Starówce.

2. Kolejnainterpelacja radnej p. Piotrowskiej dotyczyła terminu podłączenia sieci gazowejdo Szkoły Podstawowej Nrlim. Konstytucji 3 — ego Maja w Golubiu.
3. W kolejnej interpelacji radna zaproponowała utworzenie łąk kwietnych na terenie

miasta.
4. Następnie radna zwróciłasię z prośbą do Burmistrza Miasta p. Mariusza Piotrowskiego

o stworzenie atrakcji turystycznych na Starówce Golubskiej podczas turnieju
rycerskiego.

5. W ostatniej swojej interpelacji radna zapytała o terminrealizacji przejścia dla pieszych
prowadzącej do ścieżki rowerowej przy ul. Lipnowskiej.

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak:
1. W pierwszej interpelacji Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak zapytał na

jakiem etapie jest realizacja zadania usytuowania ławek na przystanku autobusowym
w pasie Drogi Wojewódzkiej przy ul. Piłsudskiego.

2. W drugiej interpelacji p. Łukasz Pietrzak zapytał czy zostały zakupione progi
zwalniające oraz czy jest wdrożona procedura dotycząca zmiany organizacji ruchu.

3. W kolejnejinterpelacji Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy Urząd Miasta pobiera
opłaty za zajecie pasa drogowego za kontener na odpady komunalne usytuowany przywejściu na Cmentarz od strony Spółdzielni Mieszkaniowej. Jeżeli tak to w jakiej kwocie
i od kiedy są pobierane opłaty, jeżeli opłaty nie są pobierane to dlaczego?

4. W ostatniej interpelacji p. Łukasz Pietrzak zapytał kiedy zostaną przesunięte środki
finansowe oraz kiedy zostaną podjęte dyskusje i zostaną przygotowane stosowne
uchwałyna realizację zadań pn. „Przebudowaul. Mazowieckiej” oraz „Budowa jezdniulicy Miłej w Golubiu-Dobrzyniu -II etap”.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Andrzej Kuciński:
1. Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Andrzej Kuciński zwrócił się z prośbą do

Burmistrza Miasta p. Mariusza Piątkowskiego, aby zostało zlecone zadanie



Kierownikom tut. Urzędu sprawdzenie Firm,które zajmują się montażem
parkometrów. Pan Andrzej Kuciński zasugerował, aby zostały wdrożone opłaty zapostój aut na parkingu na Starówce Golubskiej z tego tytułu, iż parkingi są oblegane
przez auta nie będące właścicielami mieszkańców zamieszkujących na GolubskiejStarówce.

W dyskusji wzięli udział:
- Dawid Jarecki
- Konrad Zaporowicz
- Franciszek Jagielski
- Dominika Piotrowska
- Józef Pietrzak
- Łukasz Pietrzak
- Andrzej Kuciński

9. Przerwa w obradach 20 minut.

W tym momencie Przewodniczący Rady Miasta o głosił 20 minutowa przerwę.
10. Odpowiedzi nainterpelacjei zapytania radnych.

Odpowiedzi na interpelację i zapytania radnych udzielili: Burmistrz Miasta p. MariuszPiątkowski, Zastępca Burmistrza Miasta p. Róża Kopaczewska, Kierownik WydziałuInfrastruktury p. Anna Czarnecka, Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej p. DawidJarecki.

W dyskusji wzięli udział:
- Mariusz Piątkowski
- Dawid Jarecki
- Konrad Zaporowicz
- Róża Kopaczewska
- Anna Czarnecka
- Andrzej Kuciński

l. Na pierwszą interpelację radnegop. Józefa Pietrzakao udzielenie odpowiedzizostał
poproszony Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej p. Dawid Jarecki odpowiadając, żew 99% wspomniany teren należy do zasobów prywatnych, lecz szczegółowej odpowiedziudzieli po przerwie sprawdzając w dokumentach.
Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak zabrał głos w tej sprawie wyjaśniając, iżzawarta jest umowawieloletnia na wydzierżawienie wspomnianego terenu pomiędzywłaścicielami sklepów, a wspólnotą mieszkaniową przy ul. Kościuszki 8A Jakiekolwiek
remonty wspomnianego terenu ponoszą właściciele nieruchomości przy ul. Kościuszki 8A.2. Nainterpelację Wiceprzewodniczącego Rady Miasta p. Konrada Zaporowicza

odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta p. Mariusz Piątkowski wyjaśniając, że
inwestycje ewalizowane na terenie miasta Golubia-Dobrzynia są podane do
informacji na stronie urzędu miasta oraz na portalu społecznościowym Facebook.
Nadmienił, że jeżeli chodzi o dwie największe inwestycje na terenie miasta Golub-



Dobrzyń jak przebudowa skrzyżowania drogi wojewódzkiej 534 Grudziądz-Rypin zdrogą wojewódzką nr 569 Golub-Dobrzyń- Dobrzejewice i ul. Zamkowej wmiejscowości Golub-Dobrzyń oraz budowa budynku wielorodzinnego RTBS przy ul.
Twardowskiego są to inwestycje wspierane finansowo oraz dokumentacyjnie przezmiasto Golub-Dobrzyń przetargi na te inwestycje ogłaszane są przez zewnętrznepodmioty.

. Na interpelację radnegop. Franciszka J agielskiego odpowiedź została udzielona przezBurmistrz Miasta p. Mariusza Piątkowskiego wyjaśniając, iż popiera realizacjęzamontowania klimatyzacji w Sali nr 1 Urzędu Miasta. Jest zdania, że również
wspomniana inwestycja uzyska aprobatę przez Starostę Golubsko-Dobrzyńskiego orazUrzędu Gminy Golub-Dobrzyń. Następnie Burmistrz Miasta zwrócił się z prośbą do
radnych rady miasta, aby zostały przeznaczone środki finansowe na zamontowanie
klimatyzacji w pomieszczeniach biurowych Urzędu Miasta.
Nakolejną interpelacje radnego p. Franciszka Jagielskiego odpowiedź została
udzielona przez Burmistrza Miasta p. Mariusza Piątkowskiego odpowiadając, że wiatyna odpady komunalne są własnością Wspólnot Mieszkaniowych. O dopełnienie
informacji został poproszony Kierownik Wydziału Komunalnego p. Dawid Jarecki
odpowiadając, że zostało przygotowane zlecenie na rozbiórkę wiaty śmietnikowej
przy ul. Charszewskiego. Wspomniał również, że na zebraniu WspólnotyMieszkaniowejzostało ustalone, że wspólnota Mieszkaniowa pobuduje wiatę
śmietnikową we własnym zakresiei będzie dbała o czystość i porządek przywspomnianym terenie.

. Na interpelację radnej p. Dominiki Piotrowskiej o udzielenie odpowiedzi została
poproszona Zastępca Burmistrza p. Róża Kopaczewska wyjaśniając, iż odbyło sięspotkanie z Firmą, która ma opracować koncepcję zagospodarowania GolubskiejStarówki wzorującsię na piśmie od Konserwatora Zabytków na temat wskazania
architektury, zieleni. Po otrzymaniu oferty oraz koncepcji radni rady miasta otrzymająinformację. Po zatwierdzeniu koncepcji przez Konserwatora Zabytków będzie można
prace zrealizować z przyszłorocznego budżetu lub w kolejnych latach.W kolejnej interpelacji radnej p. Dominiki Piotrowskiej p. Róża Kopaczewska
poinformowała, iż wnioski dotyczące utworzenia łąk kwietnych naterenie miasta
można składać w miesiącu listopadzie i grudniui trwają na chwilę obecną pracezwiązane w tym kierunku.
W kolejnej interpelacji p. Róża Kopaczewska udzielając odpowiadzi,żezagospodarowanieczasu na Golubskiej Starówce podczas turnieju rycerskiego
wymaga dużych nakładów finansowych,lecz dołoży wszelkich starań, aby zostały
zorganizowane atrakcje na Starówce Golubskiej podczas turnieju rycerskiego
sponsorów Pani Róża Kopaczewska zwróciła się również z gorącym apelem do
wszystkich mieszkańców miasta o uczestnictwo w imprezach organizowanych przezUrząd Miasta.

. Nakolejne interpelacje radnej p. Dominki Piotrowskiej o udzielenie odpowiedzizostała poproszona p. Anna Czarnecka Kierownik Wydziału Infrastruktury
odpowiadając, iż rozpoczęła się procedura przyłączy gazu a mianowicie została
podpisana umowaze Spółką Gazownictwa, która deklaruje podłączenie gazuw ciągu2lat.9.Co do kolejnej interpelacji radnej p. Dominiki Piotrowskiej p. Anna Czarnecka
wyjaśniła, że jeżeli chodzi o punkty świetlne jest podpisana umowaz Energaoświetlenie. Natomiast w sprawie chodnika są pewne procedury

w
tej sprawiei wszystko jest na dobrej drodze.



10. Na pierwszą interpelację Przewodniczącego Rady Miasta p. Łukasza Pietrzaka o
udzielenie odpowiedzi został poproszony Kierownik Wydziału Gospodarki
Komunalnej p. Dawid Jarecki wyjaśniając, iż zamontowanie ławek w pasie drogi
wojewódzkiej przy ul. Piłsudskiego zostaną zamontowane w ciągu dwóchtygodni.
11.Co doopłat za zajęcie pasa drogowego przy cmentarzu komunalnym Pan Jarecki
oznajmił, że takie opłaty nie są pobierane na chwilę obecną.
12. Na kolejną interpelację Pana Łukasza Pietrzaka odpowiedzi udzieliła p. Anna
Czarnecka wyjaśniając, że na progi zwalniające jest przygotowywana dokumentacja,
lecz progi zwalniające nie są zakupione ponieważnie została jeszcze dostarczona
opinia w tej sprawie.
13. Na interpelację Wiceprzewodniczącego Rady Miasta p. Andrzeja Kucińskiego
została udzielona odpowiedź przez Pana Mariusza Piątkowskiego, w której Burmistrz
Miasta wyjaśnił, że jest to propozycja do zastanowienia się oraz w Jakiej formie to
zadanie miałoby zostać zrealizowane, aby upłynnić parkowanie pojazdów na
miejskich parkingach. Powyższa sprawa dotyczy rozmów podczas posiedzeń komisji
rady miasta Golubia-Dobrzynia.

11. Absolutorium:

a) rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Miasto Golub-Dobrzyń za 2018 rok;

1) debata nad raportem o stanie Gminy Miasto Golub-Dobrzyń;

W tym punkcie Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak zwrócił się do radnych
z prośbą o zadawanie pytań dotyczących raportu o stanie Gminy-Miasta Golub-Dobrzyń.
Następnie sam Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak zajął głos w sprawie raportu
o stanie Gminy nadmieniając, iż jest bardzo zadowolony z takiej formy przekazywania
informacji radnym a także mieszkańcom miasta. Następnie Przewodniczący dodał, iż każdy
mieszkaniec miasta może zapoznać się ww. raportem, który jest zamieszczony nastronie
Urzędu Miasta Golubia-Dobrzynia.
Radca Prawny Urzędu Miasta Golubia-Dobrzynia p. Marek Redecki poinformował radnych
o konsekwencjach i skutkach prawnych niepodjęcia uchwały w sprawie udzielenie
Burmistrzowi Miasta Golubia-Dobrzynia wotum zaufania.

W dyskusji wzieli udział:
- Łukasz Pietrzak

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała w sprawie udzielenia
Burmistrzowi Miasta wotum zaufania wymaga bezwzględnej większości głosów na 15
radnych w składzie Rady Miasta 8 musi zagłosować za udzieleniem wotum zaufania , aby
uchwała została podjęta. Następnie ze względu na fakt przybicia 2 radnych
Przewodniczący Rady Miasta sprawdził ponownie quorum.

2) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta
Golubia-Dobrzynia;

Wiceprzewodniczący Rady Miasta P. Konrad Zaporowicz przeczytał projekt uchwały .



Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych czyli wszyscy obecninasali.
Głosowano w sprawie:
podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Golubia-Dobrzynia wotum
zaufania..

Wynikigłosowania
ZA: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘSIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:3
Wyniki imienne:
ZA(12)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Andrzej
Kuciński, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta
Rzeszotarska, Marek Stawski, Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(3)
Monika Kwidzyńska, Krzysztof Skrzyniecki, Aleksander Wichrowski

3) Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Miasto Golub-Dobrzyń za 2018 rok;

W tym miejscu Przewodniczący Rady Miasta Łukasz Pietrzak poprosił Skarbnika Miasta
Jacka Dowgiałło o przybliżenie sprawozdaniaz wykonania budżetu miasta za 2018 rok.
Skarbnik przybliżył podstawowe dane na temat ubiegłorocznego budżetu. Dodał, że
szczegółowe sprawozdania były omawiane wielokrotnie na posiedzeniach Komisji RadyMiasta.
Według danych przybliżonych przez Skarbnika Miasta budżet za 2018 rok kształtował się
następująco:

- planowane dochody wyniosły — 55.093.236,11 zł, zaś ostatecznie dochody zostały wykonane
w kwocie — 51.681.782,46 zł stanowiąc 93% wartości zaplanowanej. Dochody bieżące zostały
zrealizowane w wysokości 101% wartości zaplanowanej, natomiast dochody majątkowe
zostały zrealizowane w wysokości ponad 8% .W przypadku wydatków majątkowych zostały
zaplanowane dofinansowania, jak również zaplanowanych przedsięwzięć inwestycyjnych
w roku ubiegłym. W zakresie zaplanowanych dochodów łącznie zostały zaplanowane na kwotę
59.214.467,68 zł, zaś ostatecznie zrealizowane wydatki zostały zrealizowane w wysokości
51.602.734,22 zł zostały zrealizowane w wysokości ponad 87% wartości zaplanowanej.
W przypadku wydatków bieżących zostały zrealizowane w wysokości ponad 93%, natomiast
wydatki majątkowe zostały zrealizowane w wysokości ponad 40% wartości zaplanowanej.
Z. przyczyn nie zależnych od nas nie udało się zrealizować zadania z zakresu Parku
Przemysłowo-Technologicznego jak również odnawialne źródła energii, które co do swojej
wartości były najbardziej znaczące. W wydatkach znalazły się również zakup udziałów
w RTBS tego typu zadanie nie udało się zrealizować z przyczyn niezależnych od nas. Projekty
te są uwzględnione w budżecie roku bieżącego.
- zaplanowane rozchody zostały zrealizowane w 100%.dotyczyły spłaty rat zaciągniętych
wcześniej kredytów i pożyczek. Łącznie zostały zrealizowane w wysokości 2.455.836,09 zł.W zakresie przychodów budżetu miasta rok ubiegły udało się zamknąć w kwocie 8.522.436,20
zł. Na tego typu kwotę składały się uruchomione kredyty i pożyczki w kwocie 4.100.000, 00
zł, oraz wolne środki w wysokości 4.422.436,20 zł. W zestawieniu podstawowych wartości
z zakresu dochodów w porównaniu z rokiem ubiegłym 2017 wzrosły o kwotę ponad



2.000.000,00 zł procentowo ponad 4%. Natomiast wydatki wzrosły o kwotę 4. 300 .000,00 zł
procentowo ponad 9%.

-w zakresie rozchodów budżetu czyli spłata rat kredytów i pożyczek spłata w 2018 rokubyła
mniejsza o kwotę ponad 51. 000,00 zł.

- w zakresie przychodów budżetu miasta nastąpił wzrost kwoty uruchomionych kredytów
i pożyczek w roku ubiegłym 4.100.000, 00 zł.

W przypadku kwoty zadłużenia na koniec ubiegłego roku wyniosły 21. 959.569,60 zł.
W odniesieniu do wykonanych dochodów wyniosły one 42 % tych dochodów.

W dyskusji wzięli udział:
- Marek Redecki
- Łukasz Pietrzak
- Jacek Dowgiałło

4) Zapoznanie się z treścią Uchwały Nr 11/S/2019 Składu Orzekającego Nr 5 Regionalnej
Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 9 kwietnia 2019 roku w sprawie wyrażenia opinii
o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Golub-Dobrzyń sprawozdania z wykonania budżetu
za 2018 rok wraz z informacjąo stanie mienia Miasta;

Przewodniczący Rady Miasta Łukasz Pietrzak odczytał uchwałę Nr 11/S/2019 Składu
Orzekającego Nr 5 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 9 kwietnia 2019
roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Golub-Dobrzyń
sprawozdania z wykonania budżetu za 2018 rok wraz z informacją o stanie mienia Miasta.
Regionalna Izba Obrachunkowa w/w uchwałą zaopiniowała pozytywnie sprawozdanie
z wykonania budżetu za 2018 rok wraz. z informacją o stanie mienia Miasta.

5) Dyskusja;

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się do radnych o pytania odnośnie sprawozdania
z wykonania budżetu miasta za rok 2018.

Sam Przewodniczący Rady zapytał Skarbnika o wykonanie planowanych dochodów
w paragrafie 750 administracja publiczna. Przewodniczący Radyprzybliżył,iż z przedłożonych
danych wynika, że dochody z tego tytułu zaplanowane były na kwotę 450.178.15 zł, zaś zostałyzrealizowane w kwocie 226.284,23 zł co stanowi 50 % planu. Przewodniczący Rady zapytał
Skarbnika czy te dochody w tym roku wpłynęły do budżetu miasta. Przewodniczący Rady
zasugerował zastrzeżenie dotyczące wydatków w gospodarce mieszkaniowej w kwocie
1. 452.000,00 zł zaplanowane środki, a zostały wydatkowane w kwocie 1. 170.000,00 zł co
stanowi 80 % planu. Natomiast w podparagrafie zakup usług pozostałych zaplanowana została
kwota w wysokości 65.900,00 zł, zaś zostały wydatkowane w kwocie 29. 000, 00 zł,
a pozostałą kwotę można wykorzystać na remonty dachów na budynkach komunalnych.
Skarbnik Miasta powiedział, że zaplanowane dochody w dziale 750 Administracja publiczna
zasugerował, że w ramach ww.działu znajduje się rozdział 75011 Urzędy Wojewódzkie.
W przypadku kwoty zaplanowanej była uwzględniona dotacja Wojewodyna realizacje zadania
zlecone z zakresu Administracji. Są to zadania realizowane przez Samorząd Gminny
o charakterze związanym z działaniem ewidencja ludności. W tym zakresie dotacja rozliczana
Jest pod kątem ilości zrealizowanych spraw. Dotacja ww. jest planowana przez Wojewodę



Kujawsko-Pomorskiego na które wydawane są stosowne decyzje. Ostatecznie dotacja nakoniec roku miała wynieść 185,000,00 zł, lecz po przeliczeniu przez Wojewodę Kujawsko-
Pomorskiego ilości zrealizowanych spraw ww. dotacja musiała zostać skorygowanai zwrócona
w roku bieżącym zgodnie z ustawą o finansach publicznych. Na dzień 31 grudnia 2018 roku
dochody zrealizowane są korygowane o zwroty, które miały miejsce w miesiącu styczniu roku
kolejnego. Realizacja dochodów wyniosła 95 %,. Kolejna różnica wynika z nieotrzymania
finansowania na realizację projektu pn. „Infostrada Kujaw i Pomorza. W roku ubiegłym ww.
projekt został zrealizowany w niewielkim zakresie i w związku z tym w niewielkim zakresie
zostało przekazane dofinansowanie. Skarbnik Miasta odpowiedział na pytanie z zakresu
gospodarki mieszkaniowej, iż w ramachtej części budżetu są nie tylko realizowane wydatki
związane z nieruchomościami w postaci budynków komunalnych, lecz pozostałe
nieruchomości miejskie związane z przekształceniami geodezyjnymi wspomniany przezPrzewodniczącego Rady Miasta ma taki charakter. W tym przypadku zakres usług
pozostałych zaplanowane wydatki w kwocie ponad 65. 000,00 zł obejmowały usługi, które
dotyczyły lokali komunalnych jak również zakupu usług związanych ze sprawami dotyczących
gruntów, przekształceń. Niewykorzystane środki wchodzą w nadwyżkę budżetowąlub wolne
środki, z których uwzględnione są nowe zadania inwestycyjne.

6) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasto Golub-Dobrzyń za 2018 rok;

Przewodniczący Rady Miasta przypomniał radnym, iż do przyjęcia ww. uchwały wystarczy
zwykła większość głosów zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym.

Sekretarz obrad p. Konrad Zaporowicz odczytał ww. projekt uchwały.
Radninie wnieśli uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały.
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.
W tym miejscu Przewodniczący Rady Miasta oraz Burmistrz Miasta złożyli gratulacje
SkarbnikowiMiasta Jackowi Dowgiałło.

W dyskusji wzięli udział:
- Jacek Dowgiałło
- Konrad Zaporowicz

Głosowanow sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 rok;.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Andrzej



Kuciński, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika
Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska, Marek Stawski, Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(2)
Krzysztof Skrzyniecki, Aleksander Wichrowski

7) Przedstawienie opinii wraz z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Golubia-
Dobrzynia na temat wykonania budżetu Gminy Miasto Golub-Dobrzyń za 2018 roki o
udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Golubia-Dobrzynia;

W tym miejscu Przewodniczący komisji rewizyjnej Łukasz Bednarski odczytał ww. opinię
komisji rewizyjnej, która pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetuza 2018 rok, oraz
wnioskowała o udzielenie Burmistrzowi Miasta Golubia-Dobrzynia. Opinia stanowizałącznik
do protokołu.

8) Zapoznanie się z treścią uchwały Nr 14/Kr/2019 Składu Orzekającego Nr 14 Regionalnej
Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 12 czerwca 2019 roku w sprawie opinii o wniosku
Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Golubia-Dobrzynia;

Następnie Przewodniczący Rady Miasta odczytał Uchwałę Nr 14/Kr/2019 Składu
Orzekającego Nr 14 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 12 czerwca 2019
roku w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium dla
Burmistrzowi Miasta Golubia-Dobrzynia za 2018 rok. Regionalna Izba Obrachunkowa
pozytywnie zaopiniowała wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Golubia-Dobrzynia w
sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok.
Uchwała stanowizałącznik do protokołu.

9) Dyskusja;

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi
Miasta absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok wymaga bezwzględnej
większości głosów czyli na 15 radnych w składzie Rady Miasta 8 musi zagłosować za
udzieleniem absolutorium, aby uchwała została podjęta.

10) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta absolutorium z tytułu
wykonania budżetu za 2018 rok.

Sekretarz obrad p. Konrad Zaporowicz odczytał ww.projekt uchwały.
Radninie wnieśli uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie ww.projekt uchwały.
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, wszyscy obecnina Sali.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

W dyskusji wzieli udział:
- Łukasz Pietrzak



W tym miejscu Przewodniczący Rady Miasta wraz z radnymi rady miasta złożyli na ręce
Burmistrza Miasta Mariusza Piątkowskiego kwiaty oraz gratulacje. Również do gratulacji
dołączyli zaproszeni goście. Kierownicy, dyrektorzy jednostek organizacyjnych.

Na tym część Absolutoryjna XII Sesji Rady Miasta Golubia-Dobrzynia dobiegła końca.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta absolutorium z tytułu
wykonania budżetu za 2018 rok..

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Hanna Grzywińska, Franciszek Jagielski, Andrzej
Kuciński, Monika Kwidzyńska, Anna Paprocka, Józef Pietrzak, Łukasz Pietrzak, Dominika
Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska, Marek Stawski, Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI (2)
Krzysztof Skrzyniecki, Aleksander Wichrowski

12. Przerwa w obradach 20 minut.
Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Pietrzak w tym momencie ogłosił 20 minutową
przerwę w obradach.

W dyskusji wzięli udział:
- Konrad Zaporowicz

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Konrad Zaporowicz odczytał projekt następującej
uchwały

13. Podjęcie uchwał:

a) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr III/12/2018 z dnia 18 grudnia
2018 roku w sprawie budżetu na 2019 rok;

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę Rady Miasta Golubia-Dobrzynia Nr III/12/2018 z dnia 18 grudnia 2018
roku w sprawie budżetu na 2019 rok;.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:4
Wyniki imienne:
ZA (11)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika



Kwidzyńska, Anna Paprocka, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska,Jolanta Rzeszotarska,
Marek Stawski, Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI (4)
Hanna Grzywińska, JózefPietrzak, Krzysztof Skrzyniecki, Aleksander Wichrowski

b) w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Województwa Kujawsko-Pomorskiego
zadania publicznego zarządzaniem odcinka pasa drogowego drogi wojewódzkiej nr 554 w
miejscowości Golub-Dobrzyń( ul. Lipnowska) w związku z planowaną budową chodnika,

W dyskusji wzięli udział:
- Konrad Zaporowicz

Sekretarz obrad p. Konrad Zaporowicz odczytał projekt uchwały

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Województwa Kujawsko-Pomorskiego zadania
publicznego zarządzaniem odcinka pasa drogowego drogi wojewódzkiej nr 554 w
miejscowości Golub-Dobrzyń( ul. Lipnowska) w związku z planowaną budową chodnika,.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (11)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika
Kwidzyńska, Anna Paprocka, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska,
Marek Stawski, Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI (4)
Hanna Grzywińska, Józef Pietrzak, Krzysztof Skrzyniecki, Aleksander Wichrowski

c) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Kujawsko-Pomorskiemu;

W dyskusji wzięli udział:
- Konrad Zaporowicz

Sekretarz obrad p. Konrad Zaporowicz odczytał projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Kujawsko-Pomorskiemu.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (11)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika
Kwidzyńska, Anna Paprocka, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska,



Marek Stawski, Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI (4)
Hanna Grzywińska,Józef Pietrzak, Krzysztof Skrzyniecki, Aleksander Wichrowski

d) w sprawie powołania Zespołu do spraw opiniowania kandydatów na ławników;

W dyskusji wzięli udział:
- Konrad Zaporowicz

Sekretarz obrad p. Konrad Zaporowicz odczytał projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
w sprawie powołania Zespołu do spraw opiniowania kandydatów na ławników,.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (11)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika
Kwidzyńska, Anna Paprocka, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska,
Marek Stawski, Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(4)
Hanna Grzywińska, Józef Pietrzak, Krzysztof Skrzyniecki, Aleksander Wichrowski

e) w sprawie przekształcenia Ogólnokształcącej Szkoły Sztuk Pięknych w Golubiu-
Dobrzyniu w Liceum Sztuk Plastycznych w Golubiu-Dobrzyniu;

W dyskusji wzięli udział:
- Konrad Zaporowicz

Sekretarz obrad p. Konrad Zaporowicz odczytał projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
w sprawie przekształcenia Ogólnokształcącej Szkoły Sztuk Pięknych w Golubiu-Dobrzyniu w
Liceum Sztuk Plastycznych w Golubiu-Dobrzyniu,.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA(11)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika
Kwidzyńska, Anna Paprocka, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska,
Marek Stawski, Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(4)



Hanna Grzywińska, Józef Pietrzak, Krzysztof Skrzyniecki, Aleksander Wichrowski

J) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Miejskich w Golubiu-
Dobrzyniu;

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Miejskich w Golubiu-Dobrzyniu,.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:4
Wyniki imienne:
ZA (11)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika
Kwidzyńska, Anna Paprocka, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska,
Marek Stawski, Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(4)
Hanna Grzywińska, Józef Pietrzak, Krzysztof Skrzyniecki, Aleksander Wichrowski

8) w sprawie upoważnienia Dyrektora Przedszkola Publicznego Nr 2 w Golubiu-Dobrzyniu
do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej;

W dyskusji wzięli udział:
- Konrad Zaporowicz

Sekretarz obrad p. Konrad Zaporowicz odczytał projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
w sprawie upoważnienia Dyrektora Przedszkola Publicznego Nr 2 w Golubiu-Dobrzyniu do
załatwiania indiwidualnych spraw z zakresu administracji publicznej.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:4
Wyniki imienne:
ZA (11)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika
Kwidzyńska, Anna Paprocka, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska,
Marek Stawski, Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(4)
Hanna Grzywińska, JózefPietrzak, Krzysztof Skrzyniecki, Aleksander Wichrowski

h) w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do oddziałów przedszkoln vyych oraz do klas
pierwszych publicznych ośmioletnich szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę
Miasto Golub-Dobrzyń, dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem danej szkoły oraz
określenia dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia;

W dyskusji wzięli udział:
- Konrad Zaporowicz



Sekretarz obrad p. Konrad Zaporowicz odczytał projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do oddziałów przedszkolnych oraz do klas
pierwszych publicznych ośmioletnich szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę
Miasto Golub-Dobrzyń, dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem danej szkoły oraz
określenia dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia,.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (11)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika
Kwidzyńska, Anna Paprocka, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska,
Marek Stawski, Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI (4)
Hanna Grzywińska, Józef Pietrzak, Krzysztof Skrzyniecki, Aleksander Wichrowski

i) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez
Gminę Miasto Golub-Dobrzyń oraz określenia granic obwodów publicznych szkół
podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku;

W dyskusji wzieli udział:
- Konrad Zaporowicz

Sekretarz obrad p. Konrad Zaporowicz odczytał projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę
Miasto Golub-Dobrzyń oraz okreslenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych,
od dnia 1 września 2019 roku,.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:4
Wyniki imienne:
ZA (11)
Łukasz Bednarski, Justyna Bestry, Franciszek Jagielski, Andrzej Kuciński, Monika
Kwidzyńska, Anna Paprocka, Łukasz Pietrzak, Dominika Piotrowska, Jolanta Rzeszotarska,
Marek Stawski, Konrad Zaporowicz
NIEOBECNI(4)
Hanna Grzywińska,Józef Pietrzak, Krzysztof Skrzyniecki, Aleksander Wichrowski

14. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o interpelacjach złożonych w okresie
międzysesyjnym.



15. Wolne wnioski.

W dyskusji wzięli udział:
- Róża Kopaczewska
- Anna Czarnecka
- Piotr Floerke
- Mariusz Piątkowski

16. Zamknięcie Sesji.

Przewodniczący Rady Miasta zamknął XII Sesję Rady Miasta Golubia-Dobrzynia.

PrzewodniczącyASZYN D :
|

/
Rada Miasta Golubi”Do rzynia

mgr Łukaszss
Przygotował(a): Biuro Rady JoannaAus
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl



LISTA OBENCOSCI

l. Łukasz Bednarski

2. Justyna Bestry

3. Hanna Grzywińska

4. FranciszekJagielski

5. Andrzej Kuciński

6. Monika Kwidzyńska

7. Anna Paprocka

8. Józef Pietrzak

9. Łukasz Pietrzak

10. Dominika Piotrowska

11. Jolanta Rzeszotarska

12. Marek Stawski

13. Konrad Zaporowicz


